
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

 

ZAPISNIK  

 

 

Sa sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 19. veljače 2018. godine 

s početkom u 19:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak i Zvonko Antunović. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Održavanje 4. HPS Mastersa u Županji 24. veljače 2018. godine 

2. Pojedinačno prvenstvo Hrvatske u elektroničkom pikadu 

3. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Za raspravu po prvoj točki dnevnog reda se javio Eduard Akrap te istaknuo kako bi po 

njegovom mišljenju trebalo odgoditi turnir u Županji jer su vremenski uvjeti izrazito 

nepovoljni.  

Član Izvršnog odbora Zvonko Antunović je u ime organizatora izjavio kako nije za tu soluciju 

budući da je organizator sve već pripremio i nije u mogućnosti osigurati iste uvjete za dva ili 

tri tjedna. Nakon što su se i ostali članovi uključili u raspravu s tri glasa za i jednim protiv 

donesena je Odluka o održavanju 4. HPS Mastersa u Županji. 

 

Ad 2.) Na prijedlog predsjednika IO Tihomira Mamića da se pojedinačno prvenstvo Hrvatske 

održi u  Hotelu „Frankopan” u Dugoj Resi nije bilo primjedbi. 

Svi članovi su istaknuli kako je lokacija dobro poznata i da zadovoljava sve potrebne uvjete. 

Predsjednik je nakon provedenog glasovanja konstatirao da je jednoglasno donesena Odluka 

o održavanju pojedinačnog prvenstva Republike Hrvatske u elektroničkom pikadu.  

 

Ad 3.) Pod točkom razno najprije se raspravljalo o sastanku s vodstvom Pikado saveza 

Brodsko-posavske županije i njihovom povratku u okrilje HPS-a. Svi članovi Izvršnog odbora 

su složni da je potrebno učiniti sve sa strane HPS-a kako bi se ovaj županijski savez sljedeće 

sezone uključio u natjecanja koja organizira HPS. 

 

 

 



Druga tema je bila reprezentacija, budući da se bliži Europsko prvenstvo. Predsjednik 

Tihomir Mamić je istaknuo kako će posebnu odluku o izboru reprezentativaca koji će 

Hrvatsku predstavljati na tom prvenstvu Izvršni odbor donijeti na sjednici nakon 

pojedinačnog prvenstva Hrvatske, jer će se tad vidjeti u kakvoj su formi pojedini igrači. 

Članovi Izvršnog odbora su se složili s ovim prijedlogom. 

Član Izvršnog odbora Zvonko Antunović je upitao predsjednika Mamića je li moguće da HPS 

izdvoji nešto više sredstava za opremu reprezentativaca budući da je dosadašnja praksa bila 

takva da naši najbolji igrači nisu bili adekvatno odjeveni za takav rang natjecanja. Predsjednik 

se složio s navedenim te izjavio kako već postoje određeni pregovori za nabavku kvalitetnije 

sportske opreme za reprezentativce. 

Predsjednik je još naveo kako ima namjeru prije Europskog prvenstva u Caorleu otići u Italiju 

kako bi se provjerili uvjeti smještaja za cjelokupnu ekspediciju koja će Hrvatsku tamo 

predstavljati.  

 

Na kraju je predsjednik Tihomir Mamić izvijestio o tekućim poslovima u Savezu. Ostvarena 

je komunikacija s WDF-om te se čeka povratna informacija o daljnjim koracima potrebnim za 

pristupanje u članstvo. Također je naveo i kako su podmirene sve obveze prema EDU. 

 

 

Nakon što su iscrpljene sve teme, predsjednik je zaključio sjednicu. 

Sjednica je završena u 20:45 sati. 

 

 
 

       ___________________ 

                  Tihomir Mamić 

                        predsjednik 

 

 

 

 

 


